
Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

w dniu 20.05.2024r. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Pan Mirosław Kuzka - przewodniczący komisji, 

Pani Renata Samiczak- członek komisji, 

Pan Michał Leśkiewicz- członek komisji, 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W obradach Komisji uczestniczyli również: 

Monika Dolezińska -Włodarczyk- zastępca Wójta 

Robert Szechnicki- Skarbnik Gminy Masłów 

Dariusz Korczyński- kierownik referatu BiGP 

Anna Obara- kierownik Biblioteki 

Aneta Kułak- Kierownik GOPS 

Katarzyna Rachtan- Pełnomocnik ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

Paweł Górniak- Komendant Gminny Ochrony PPOŹ Obrona i zarządzanie kryzysowe 

Edyta Hrabąszcz- inspektor ds gospodarki gruntami 

 

Proponowany porządek obrad: 

1)  Otwarcie posiedzenia. 

2)  Stwierdzenie quorum. 

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

4)  Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

5)  Projekt uchwały: 

 a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024-2031 

       c) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 502/3 o pow. 0,0021 ha 

położonej w Woli Kopcowej 

6) Sprawy inne. 

7) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, 

poz. 3838) w dniu 20 maja o godz. 15:00 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne posiedzenie: 

- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

- Komisji Budżetu i Finansów 

- Komisji ds. Inwestycji 

- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Obradom Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pan 



Mirosław Kuzka, który otworzył posiedzenie. 

 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 radnych z 3 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Brak uwag w tym punkcie. 

Komisja przyjęła porządek obrad. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

PRZECIW (0) 

 

Ad.4. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Dokonano wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. Pan Piotr Kapuściński 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów przedstawił wyniki głosowania. W przypadku glosowania na 

Przewodniczącego Komisji zgłoszono kandydaturę Pana Mirosława Kuzkę. Na Pana Mirosława 

Kuzkę głosowało  trzech obecnych członków komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie wyboru Przewodniczącego  Komisji 

wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

NIEOBECNI (0) 

 

Następnie dokonano wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji. Pan Mirosław Kuzka zgłosił 

kandydaturę Pani Renaty Samiczak. Pani radna wyraziła zgodę.  Pan Piotr Kapuściński przedstawił 

wyniki głosowania na wiceprzewodniczącego Komisji. Na Panią Renatę Samiczak głosowało 

trzech obecnych członków komisji 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji 



wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.5.Projekt uchwały: 

 

Ad. 5a w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

  

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo 

omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 

realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 

Zmniejsza się ogółem plan dochodów o kwotę 3.314.712,73 zł  do kwoty 78.571.650,94 zł 

Zwiększa  się plan dochodów w następujących działach: 

dz.600 – Transport i łączność – zwiększa się  plan o kwotę 7.000,00 zł w związku z naliczeniem kar 

ze odstąpienie od umowy z winy wykonawcy dotyczącego zadań projektowych na drogach gminnych 

- dz.700 – Gospodarka  mieszkaniowa - zwiększa się plan dochodów o kwotę 7.300 zł z tytułu 

opłaty od PGE za służebność gruntu i koszty operatu. 

-dz.756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – zwiększa się plan 

dochodów o kwotę 16.316,76 zł z tytułu dodatkowej opłaty za wydawane zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych w opakowaniach nieprzekraczających 300 ml. 

-dz.758 – Różne rozliczenia  - zwiększenie dochodów o kwotę 800,00 zł z tytułu dywidendy od 

udziałów w Banku Spółdzielczym w Kielcach. 

- dz.801 – Oświata i wychowanie  - zwiększenie planu dochodów o kwotę 7.600,00 zł z tytułu 

przyznania środków z krajowego funduszu szkoleniowego na kształcenie ustawiczne pracowników i 

pracodawcy dla SP w Mąchocicach Kapitulnych.     

-dz.852 – Pomoc społeczna – zwiększa się  plan dochodów o kwotę 17.352,81 zł z tytułu środków 

przeznaczonych na wypłaty dodatku gazowego.   

-dz.855 – Rodzina - zwiększa się plan dochodów o kwotę 402.017,70 zł z tytułu zwiększenia 

dofinansowanie na realizacje zadania „Zwiększenie liczby miejsc opieki dla dzieci do lat 3 w Żłobku 

Samorządowym "Raj Maluszka" w Domaszowicach” oraz naliczonej kary za zwłokę w opracowaniu 

PFU na zadaniu Budowa budynku wielofunkcyjnego w Masłowie Drugim. 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan dochodów o kwotę 

93.400,00 zł z tytułu dotacji z WFOŚiGW w Kielcach na dofinansowanie programu „Ciepłe 



mieszkanie” oraz za dzierżawę słupów oświetleniowych 

 

Zmniejsza  się plan dochodów w następujących działach: 

-dz-010 – Rolnictwo i łowiectwo – zmniejsza się  plan o kwotę 1.710.000,00 zł w związku ze zmianą 

harmonogramu realizacji zadania w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład zadanie "Wykonanie 

sieci wodno-kanalizacyjnej ulicy Ojca Pio w msc. Domaszowice” 

-dz.600 – Transport i łączność – zmniejsza się  plan o kwotę 2.156.000,00 zł w związku ze zmianą 

harmonogramu realizacji zadania w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład zadanie " "Budowa 

drogi ul. Ojca Pio oraz budowa budynku wielofunkcyjnego w Masłowie Drugim" 

 

Zmniejsza się ogółem plan wydatków o kwotę 2.975.336,39 zł do kwoty 82.220.386,38 zł 

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach: 

-dz.010 – Rolnictwo i łowiectwo – zwiększa się  plan o kwotę 387.500,00  zł z przeznaczeniem na 

realizacja zadania: „Opracowanie projektu i budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami 

- działka ewid. nr 1157/2 ul. Kalinowa w msc. Dąbrowa” oraz bieżące utrzymanie urządzeń 

wodociągowych. 

-dz.600 – Transport i łączność – zwiększa się  plan o kwotę 35.000,00 zł z przeznaczeniem  na 

realizacje zadań: 

- zakup wraz z montażem bariery uchronnej  U-14a na przepuście dojazdowym do posesji                      ul. 

Spacerowa 48 i 50 w Masłowie Pierwszym dł. ok. 30 mb, 

- zakup wraz z montażem bariery uchronnej  U-14a na zjeździe z dr. nr ew. 149/3 i 148/1                         w 

Mąchocicach Scholasterii dł. ok. 15 mb. 

-dz.630 – Turystyka – zwiększenie planu o kwotę 76.000,00 zł zwiększenie wkładu własnego do 

projektu realizowanego przez ZGGŚ na zadania: „Modernizacja obiektów turystycznych w Ciekotach, 

Modernizacja budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Mąchocicach Kapitulnych”     

-dz.801 – Oświata i wychowanie – zwiększenie planu o kwotę 88.717,00 zł z przeznaczeniem na 

kształcenie ustawiczne pracowników i pracodawcy dla SP w Mąchocicach Kapitulnych, opłaty na 

rzecz innych gmin za dzieci uczęszczające do przedszkoli na ich terenie oraz prace remontowe                

w SP w Brzezinkach. 

-dz.851 – Ochrona zdrowia – zwiększenie planu o kwotę 16.316,76 zł z przeznaczeniem na działania 

mające na celu realizację lokalnej międzysektorowej polityki przeciwdziałania negatywnym skutkom 

spożywania alkoholu   

-dz.852 – Pomoc społeczna  - zwiększa się plan o kwotę 17.420,15 zł z tytułu środków 

przeznaczonych na wypłaty dodatku gazowego.   

-dz.855 – Rodzina - zwiększa się plan wydatków o kwotę 399.737,70 zł z tytułu zwiększenia 



dofinansowanie na realizacje zadania „Zwiększenie liczby miejsc opieki dla dzieci do lat 3 w Żłobku 

Samorządowym "Raj Maluszka" w Domaszowicach” 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie planu o kwotę 58.089,00zł 

na program realizowany ze środków WFOŚIGW w Kielcach „Ciepłe mieszkanie” oraz zwiększenie 

wkładu własnego do projektu realizowanego przez ZGGŚ „Bezpieczne Góry Świętokrzyskie – 

budowa infrastruktury służącej wzmocnieniu bezpieczeństwa i jakości życia mieszkańców gmin 

ZGGŚ” – dotyczy rozbudowy oświetlenia.   

-dz.921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zwiększenie wydatków o kwotę 95.000,00 

zł  na dofinansowanie realizacji zadania realizowanego w ramach funduszu sołeckiego „Wykonanie 

projektu oraz budowa altany na terenie (działce) Świetlicy Samorządowej w Dąbrowie wraz z 

wyposażeniem oraz dotację podmiotową dla Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” 

 

Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach: 

-dz-010 – Rolnictwo i łowiectwo - zmniejsza się  plan o kwotę 1.322.000,00 zł w związku ze zmianą 

harmonogramu realizacji zadania w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład zadanie "Wykonanie 

sieci wodno-kanalizacyjnej ulicy Ojca Pio w msc. Domaszowice” 

-dz.600 – Transport i łączność – zmniejsza się  plan o kwotę 2.414.117,00 zł w związku ze zmianą 

harmonogramu realizacji zadania w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład zadanie " "Budowa 

drogi ul. Ojca Pio oraz budowa budynku wielofunkcyjnego w Masłowie Drugim" oraz zwiększenie 

wkładu własnego do projektu realizowanego przez ZGGŚ „Bezpieczne Góry Świętokrzyskie – 

budowa infrastruktury służącej wzmocnieniu bezpieczeństwa i jakości życia mieszkańców gmin 

ZGGŚ” – dotyczy budowy dróg gminnych.   

 

W wyniku zmian w budżecie ulega zwiększeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 339.376,34 zł. 

do kwoty 3.648.735,44 zł. Zwiększenie deficytu sfinansowane będzie z wolnych środków, jako 

nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikające z rozliczeń 

kredytów i pożyczek z lat ubiegłych oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi  w odrębnych ustawach 

oraz wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach 

publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 

środków. 

 



Pan Radny Michał Leśkiewicz zadał pytanie dotyczące zwiększenia dotacji dla Centrum Edukacji i 

Kultury „Szklany Dom”. Do pytania odniósł się Pan Skarbnik Robert Szechnicki, który 

poinformował, że środki te zostaną przeznaczone na bieżące utrzymanie. 

Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie dotyczące zwiększenia dochodów o kwote 7.000zl z tytułu 

naliczenia kar za odstąpienie od umowy z winy wykonawcy dotyczącego zadań projektowych na 

drogach gminnych ul. Radostowa; projektu uregulowania spływu wód w obrębie drogi gminnej ul. 

Radostowa; zadania budowa drogi ul. Ojca Pio , 

Odpowiedzi udzielił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Poinformował, że zostały naliczone kary, 

wystawione noty obciążeniowe. Do rozmowy włączył się także Kierownik BiGP Dariusz Korczyński, 

który poinformował, że oba zadania będą najprawdopodobniej realizowane jeszcze raz z 

zastosowanie procedury ZRID. 

 

Radny P. Kapuściński dołącza do obrad Komisji. 

 

Pan Radny zapytał również o zadania: budowa drogi ul. Ojca Pio oraz budowa budynku 

wielofunkcyjnego w Masłowie Drugim czy zadanie to będzie podzielone; modernizacji obiektów 

turystycznych, straży pożarnej; umowy użyczenia obiektów sportowych w Brzezinkach. 

Pan Skarbnik Robert Szechnicki udzielił szczegółowych informacji tj. poinformował, że zadanie 

będzie finansowane z różnych źródeł m.in. Polski Ład, Maluch + , budżet gminy. Pierwsza transza 

będzie dotyczyła wypłaty za realizację drogi, natomiast kolejne transze będą dotyczyły budowy 

budynku i są one planowane na 2026 rok.. 

Pan Kierownik BiGP Dariusz Korczyński poinformował, że wykonawca prac: modernizacji obiektów 

turystycznych w Ciekotach i modernizacji budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Mąchocicach 

Kapitulnych zgłosił konieczność prac dodatkowych. Wykonawca na prace dodatkowe ma 

przedstawić kosztorys. 

Pan Radny Piotr Kapuściński odniósł się do spotkania z projektantem dot. regulacji spływu wód w 

ul. Radostowej. Poinformował, że cała procedura projektowania odwodnienia z zastosowaniem 

procedury ZRID będzie realizowana od początku czyli i może potrwać około roku. 

Pan Radny Piotr Kapuściński zadał pytanie czy konieczny jest projekt regulacji spływu wód czy nie 

można własnymi siłami dokonać takiej czynności. 

Pan Kierownik BiGP Dariusz Korczyński poinformował, że nie mamy możliwości dysponowania 

gruntem, ponieważ większość to grunty prywatne. 

Pan Radny Mirosław Kuzka zadał pytanie dot. rozmów z mieszkańcami, aby oddali pas pod 

odwodnienie. 

Pan Kierownik BiGP Dariusz Korczyński poinformował, że nie został skończony projekt, dlatego też 



ciężko było rozmawiać z mieszkańcami ile gruntu należałoby oddać pod pas odwadniający. 

Pan Radny Piotr Kapuściński zadał pytanie dot. ul. Radostowa dlaczego nie można zamknąć drogi   

krawężnikiem. 

Pan Kierownik BiGP Dariusz Korczyński poinformował, że jeśli zostanie tak stworzony projekt przez 

drogowca. 

Pani Radna Teodora Jagiełło zadała pytanie dotyczące odwodnienia pomiędzy gminą Masłów, a 

gminą Górno od strony Woli Kopcowej czy będzie to odwodnienie realizowane. 

Odpowiedzi udzielił Pan Kierownik BiGP Dariusz Korczyński, poinformował, że referat RGKiOŚ 

przygotował projekt odwodnienia na pewnym odcinku, natomiast jeśli chodzi o ul. Polną to tylko 

odcinek od ul. Jeziorkowej. 

Pan Radny Andrzej Pedrycz dodał, że nie wszyscy mieszkańcy w tym również przypadku nie chcieli 

oddać gruntów pod odwodnienie. 

Pan Radny Mateusz Durlik zadał pytanie dotyczące odwodnienia ul. W. Przyborowskiego w 

Domaszowicach w okolicy posesji 80 – 86 czy została złożona oferta na w/w zadanie. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik BiGP Dariusz Korczyński, poinformował, że po ogłoszeniu trzeciego 

przetargu w końcu została złożona oferta na to zadanie. 

Pan Mirosław Kuzka poinformował, że jeden z mieszkańców poinformował Radnego, że woda 

deszczowa z rynien z budynku szkoły w Mąchocicach Kapitulnych spływa na jego posesje. 

Zastępca Wójta Pani Monika  Dolezińska -Włodarczyk  poinformowała, że problem ten został już 

zgłoszony wykonawcy robót, który zobowiązał się  zlikwidować rurę, którą wyprowadził na 

sąsiadującą posesję. 

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

Wyniki głosowania: 

ZA-1; PRZECIW- 2; WSTRZYMUJE SIĘ- 0; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (1) 

Renata Samiczak 

PRZECIW (2) 

Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

 



 

 

Ad.5c. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 

na lata 2024 - 2031  

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej. 

 

Głosowanie w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 - 2031  

Wyniki głosowania 

ZA-1; PRZECIW- 2; WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ- 0; BRAK GŁOSU – 0; NIEOBECNI – 0 

 

Głosowanie imienne: 

ZA (1) 

Renata Samiczak 

PRZECIW(2) 

Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz 

WSTRZYMUJE SIĘ (0) 

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2024 - 2031 

 

 

 

Ad 5c. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 502/3 o pow. 0,0021 ha 

położonej w Woli Kopcowej 

 

Projekt uchwały przedstawiła Edyta Hrabąszcz- inspektor ds gospodarki gruntami. Właściciel 

działki 502/3 w Woli Kopcowej złożył pismo do Urzędu Gminy z ofertą przekazania nieodpłatnego 

na rzecz Gminy działki. Działka ta zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego położona 

jest na terenie oznaczonym jako symbol kdww36, czyli tereny dróg wewnętrznych. Zgodnie z 

opinią Pana drogowca stwierdza zasadność pozyskania tego terenu na potrzeby poszerzenia pasa 

drogowego ul. Kopcówki w Woli Kopcowej. Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 502/3 o pow. 0,0021 ha położonej w 

Woli Kopcowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 



Mirosław Kuzka, Renata Samiczak, Michał Leśkiewicz 

NIEOBECNI: (0)   

Wniosek Komisji: 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 502/3 

o pow. 0,0021 ha położonej w Woli Kopcowej 

 

 

 

Ad.8.  Sprawy inne 

 

 Głos zabrała Monika Dolezińska- Włodarczyk- zastępca Wójta Gminy Masłów, która poruszyła 

temat Nagrody Gospodarczej, która jest przyznawana przedsiębiorcom przez Kapitułę. Pan Wójt 

zaproponował, żeby do Kapituły wszedł Pan przewodniczący Piotr Kapuściński oraz aby został 

wytypowany Pan Piotr Zegadło. Pan Piotr Kapuściński odmówił uczestnictwa w Kapitule .W 

związku z tym Pan Wójt prosił o przedyskutowanie kandydatury oraz wskazanie dwóch 

przedstawicieli do Kapituły. Pan Monika Dolezińska- Włodarczyk wyjaśniła również komu i na 

jakich zasadach przyznawana jest Nagroda Gospodarcza. Glos w sprawie zabrał radny Tomasz 

Ksel, który poprosił o zostanie radnych po Komisji, po to aby wytypować dwie osoby do Kapituły. 

Wypowiedział się również Pan Andrzej Pedrycz. 

Pan Piotr Kapuściński wyjaśnił kwestię jego odmowy. Twierdził, że propozycja powinna zostać 

opracowana w gronie Radnych. 

Kolejną kwestią, jaka została poruszona było pytanie Pana Piotra Kapuścińskiego, który zwrócił się 

do Pana Dariusza Korczyńskiego oraz Skarbnika Roberta Szechnickiego odnośnie sporów z 

mieszkańcami w zakresie przekazywanych nitek sanitarnych( kanalizacja, wodociągi). Pytanie 

dotyczyło dokładnie etapu postępowań oraz czy budżet może się spotkać z koniecznością wypłat za 

przejęcie instalacji. Głos zabrał Pan Dariusz Korczyński, który wyjaśnił, że takie spory długo 

trwają. Jest to odcinek kanalizacji w Domaszowicach i wodociąg w Woli Kopcowej. Nie ma jeszcze 

rozstrzygnięcia w tych dwóch przypadkach. 

Pan Piotr Kapuściński zapytał również o ewentualne wsparcie wydziału budownictwa. Chodzi o 

osobę, która mogłaby samodzielnie projektować prostsze zadania, czy są takie plany. 

Pani Monika Dolezińska-Włodarczyk udzieliła odpowiedzi. Wyjaśniła, że ogłoszone były 

dotychczas dwa nabory, nie było chętnych osób. Osoby, które się zgłaszały oczekiwały bardzo 

wysokich stawek wynagrodzenia ok. 16 000,00 zł.  Pani Monika Dolezińska- Włodarczyk 

przekazała, że cały czas jesteśmy otwarci na to żeby była taka osoba, która by skosztorysowała, 

wykonała mały projekt. 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Radnym za udostępnienie kontaktu do siebie. 

 

Pan Skarbnik Robert Szechnicki przekazał informacje odnośnie pisma, jakie wpłynęło do Urzędu 

Gminy z gminy Górno dotyczące dofinansowania przez gminę Masłów kąpieliska nad zalewem w 

Cedzynie tj. z prośbą  o zabezpieczenie kwoty nie mniejszej niż 70 000,00 zł. Jednocześnie 

informując, że to do decyzji Rady należy czy i jakie środki przekażemy na ten cel. 

Radny Pan Piotr Kapuściński dodał, że Gmina Górno co roku składa wniosek o dofinansowanie 

tego zadania. 

Głos zabrał Pan Radny Andrzej Pedrycz, który zadał pytanie czy firma, która obsługuje kąpielisko 

to firma prywatna. Pan Skarbnik Robert Szechnicki poinformował, że ofertę złożyło 

Stowarzyszenie Świętokrzyskie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe. 

 

Pan Radny Piotr Kapuściński poruszył temat zmiany zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Wola Kopcowa dotyczący zezwoleń na budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków. Poinformował, że w piśmie uzasadniającym pojawiła się informacja, mówiąca o 



zagrożeniu zanieczyszczenia kąpieliska, gdy przydomowe oczyszczalnie ścieków pojawią się w 

odległości mniejszej niż 1 km. A co dalej za tym idzie, nie można byłoby w przyszłości otworzyć 

ewentualnego kąpieliska i terenów rozrywkowych po stronie gminy Masłów. Pan Radny nie 

podpisał takowego dokumentu. 

Głos zabrał również Radny Andrzej Pedrycz, który  poinformował, że tereny przyległe do zalewu 

od strony Woli Kopcowej to tereny należące do Lasów Państwowych, a Lasy Państwowe nie 

wyrażają zgody na różnego rodzaju ingerowanie w ich teren np. tworzenie kąpielisk. 

 

 

 

Ad.9.  Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa Pan Mirosław Kuzka podziękował za udział w Komisji i o godzinie 

19:13 zamknął obrady Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  Emilia Pokrzywińska 

 

                                                                 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

           Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

                                                                                                   /-/ Mirosław Kuzka 


